

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

牌照號碼 / Licence Number : C-255873

地址: 新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話: 2646-1859 傳真: 2637-6131

本公司檔號: ST302/NTT/112/24/SC

致: 碧濤花園一期各業戶:

有關: 安景街大堂進行大門玻璃安裝工程事宜



圖一 / Plan 1

就安景街大堂維修工程, 承辦商[現代建設(亞洲)有限公司]將於 7 月 23 日(星期二)至 7 月 25 日(星期四)進行大門玻璃安裝, 屆時會使用吊車等吊機工具, 因此, 為安全起見, 施工區域(附圖一顏色區域)會用圍欄圍封, 各住戶行經上述位置時留意指示及切勿走近施工範圍。(上述工程, 如天雨影響將會順延)

施工期間上述位置將會發出聲響及塵埃, 敬請住戶將單位門窗關妥減低影響。如有任何查詢, 請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

敬希垂注, 多謝合作!



Date: 17th July, 2024

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

RE: On King Street Lobby Door Glass Installation Works

Regarding the On King Street lobby renovation, the contractor [Now Construction (Asia) Ltd] will use a crane to install the main door glass between 23 July (Tuesday) and 25 July (Thursday). The construction area will be enclosed by a fence (coloured area in the attached plan 1), to ensure safe passage, residents should pay attention to the instructions when passing the above locations and do not approach the construction area. (In case of rainfall, the above works will be postponed)

During the works period, **sounds and dust** will be emitted from the above-mentioned locations. Residents are kindly requested to close the doors and windows of their units to reduce the impact. If you have any enquiries, please contact our staff at 2646 1859.

Thank you for your attention and cooperation!

Management Office of Pictorial Garden Phase I

